
 

以上所有價格為新台幣（含稅），外加 10%服務費。若您有任何飲食上的特殊，務請告知我們的服務人員。 

菜單所使用之大豆產品皆為非基因改造。  菜輦所使用之豬肉皆為台灣在地養殖肉品。 

Prices are in Taiwan dollars (inclusive of taxes) and subject to a 10% service charge. For special dietary requests please let our server know. 
All pork dishes are prepared exclusively using Taiwanese pork. All dishes contain soybean are prepared exclusively using Non-GMO product 

85TD Signature Barbecue Pork with Honey | Crispy Pork Belly | 
Tofu with Spicy Century Eggs Sauce and Nuts 

 

Double-boiled Chicken Soup with Red Date and Ginseng 
 

Sautéed Sliced Garoupa Fillet with Bean Sprout and Soy Sauce 
 

Wok-fried Pork Neck in XO Sauce 
 

Braised South African Abalone and Noodles in Abalone Sauce 
 

Guava, Pomelo and Aloe Soup | Steamed Red Dates Pudding with Coconut Milk 

 

per person 



 

以上所有價格為新台幣（含稅），外加 10%服務費。若您有任何飲食上的特殊，務請告知我們的服務人員。 

菜單所使用之大豆產品皆為非基因改造。  菜輦所使用之豬肉皆為台灣在地養殖肉品。 

Prices are in Taiwan dollars (inclusive of taxes) and subject to a 10% service charge. For special dietary requests please let our server know. 
All pork dishes are prepared exclusively using Taiwanese pork. All dishes contain soybean are prepared exclusively using Non-GMO product 

85TD Signature Barbecue Pork with Honey | Roasted Goose | 
Red Jellyfish Head Marinated with Aged Vinegar 

 

Bird's Nest Soup with Assorted Seafood and Egg White 
 

Steamed Sliced Star Garoupa Fillet with Chinese Hua Diao Wine 
 

Sautéed Ibérico Pork with Black Pepper, Garlic and Grilled Asparagus in Teriyaki Sauce 
 

Braised Lobster with Cheese, Sea Urchin and Crispy Noodles 
 

Mango Sago Cream | Steamed Egg Custard Bun 

 

per person 


